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Bavelse Berg nu vrijwel zeker
Vrijdag 28 september 2007 - BREDA - Leisurepark Bavelse Berg, met een ski- en
evenementenhal, winkels, sport en wellness, gaat er wat de initiatiefnemers betreft 
komen. Dat is de stellige overtuiging van directeur Jan Nijhof van de Grontmij, 
eigenaar van de voormalige vuilstort. "De gemeente Breda is nu aan zet", zei Nijhof 
gisteren. "Maar het 120 miljoen euro kostende project heeft het point of no return 
bereikt.

Er wordt al vijf jaar gewerkt aan de plannen. Daar is al één tot twee miljoen euro in gaan zitten. Er
zit inmiddels een permanent projectteam op de Bavelse Berg van tien mensen, vanuit de Grontmij, 
maar ook vanuit ING Real Estate. ING heeft zich onlangs bij het project aangesloten. Volgens Nijhof 
heeft deelname van ING de zaken in een stroomversnelling gebracht. "We gaan uit van een voor het 
land uniek concept." Ondernemers staan volgens Nijhof te trappelen om zich aan te sluiten. "Het is 
ongelofelijk wat we niet aan verzoeken en ideeën binnenkrijgen. De jaarkalender voor de
evenementenhal is zo goed als vol." Gisteren presenteerde Nijhof het laatste ontwerp dat voorligt 
bij burgemeester en wethouders. 

De inrichting is geoptimaliseerd. De snowdome of skihal krijgt veel meer ruimte. Het skicomplex, 
veertig meter hoog en goed voor 250.000 bezoekers per jaar, komt samen met de evenementenhal 
(voor maximaal 10.000 bezoekers) aan de voet van de berg te liggen. Parkeren gebeurt straks 
spectaculair bovenop de berg zelf, met 1500 parkeerplaatsen, en nog eens 2000 plaatsen beneden 
aan de flank. 

Daarmee krijgt het leisurepark een hooggelegen entree met uitzicht op alle activiteiten en winkels. 
Er komt een golfschool en er wordt intussen gesproken met popcentrum Mezz, de Paragames en 
Breda Hippique. Ook is er een mondelinge overeenkomst over samenwerking met de Harleydag. "We 
willen samen met de NHTV een kenniscentrum oprichten, met specifieke aandacht voor de 
leisurebranch", zegt Nijhof. Het kenniscentrum moet ook een plek krijgen op het park. Met de 
Kober Groep wordt oriënterend gesproken over kinderopvang, naschools en buitenschools. 

Als de gemeente Breda ook het licht op groen zet voor het park, opent de Grontmij dit jaar nog een 
informatiecentrum bij de Bavelse Berg. Daar kan het publiek terecht om de plannen in te zien. Er 
komen ook maquettes te staan. Voor het infocentrum wordt een nieuw gebouw neergezet, inclusief 
presentatie-, vergader- en ontvangstruimtes. De planning is dat de gemeenteraad in juni 2008 een 
besluit neemt over het bestemmingsplan Bavelse Berg. Nijhof gaat er van uit dat begin 2010 de 
snowdome en evenementenhal er staan, in de loop van de eropvolgende jaren moet het park verder 
uitgroeien. 
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Het is de bedoeling dat de snowdome en de evenementenhal er begin 2010 staan. In de jaren 
daarna moet het park verder uitgroeien.
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